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О Б Щ И Н С К И  С Ъ В Е Т  -  П А З А Р Д Ж И К 

Постоянна комисия “Култура” 

 

 

П Р О Т О К О Л  № 5 

от заседание на ПК „Култура”, проведено на 18.04.2024 г. от 15:30 часа в 1309 

зала, в сградата на община Пазарджик 

 

 На заседанието присъстваха: Хари Харалампиев, Атанас Качаков, 

Росица Стайкова, Трендафил Величков и Нона Загорска. 

Докладчици по материалите бяха: г-н Георги Коприщенов, г-н 

Димитър Петков - общински съветници и г-жа Татяна Папазова – директор на 

дирекция ГРН при Община Пазарджик. 

Заседанието протече при следния дневен ред: 

1. Вх.№220/29.02.2024 г. Приемане на Наредба за отпускане на 

финансова помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца на 

територията на Община Пазарджик. 

Докладва г-н Георги Коприщенов – общински съветник 

 

2. Вх.№218/28.02.2024 г. Приемане на Правилник за изменение на 

Правилника за организацията и дейността на Общинския съвет, неговите 

комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

Докладва г-н Николай Пъндезов – общински съветник 

 

3. Вх.№306/27.03.2024 г. Предложение за приемане на решение за 

освобождаване на г-н Найден Шопов като председател на Общински съвет – 

Пазарджик. 

Докладва г-н Благо Солов – общински съветник 

 

4. Вх.№316/01.04.2024 г. Разположение на паметници в град 

Пазарджик. 

Докладва г-н Димитър Петков – общински съветник 

 

5. Вх.№353/10.04.2024 г. Приемане на Декларация за несъгласие с 

издаването на разрешително за кариери и добив на природни материали в 

землищата на селата Дебращица, Црънча и Паталеница. 

Докладва г-н Димитър Петков – общински съветник 

 

6. Вх.№369/15.04.2024 г. Приемане на Решение по гласувани въпроси 

от проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението в с. 

Паталеница, Община Пазарджик. 
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Докладва г-н Петър Куленски – Кмет на Община Пазарджик и 

съдокладчик: г-жа Татяна Папазова – директор на дирекция ГРН при 

Община Пазарджик 

 

7. Вх.№367/12.04.2024 г. Доклади на народните читалища на 

територията на община Пазарджик по показатели за дейности в изпълнение 

на Годишната програма за развитие на читалищната дейност на територията 

на община Пазарджик за 2023 г. и изразходването на предоставената 

субсидия от държавния бюджет за 2023 г. 

 

По първа точка от дневния ред: г-н Георги Коприщенов докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Наредба за отпускане 

на финансова помощ за насърчаване на раждаемостта и отглеждането на деца 

на територията на Община Пазарджик. 

Г-н Трендафил Величков приветства колегите за подетата инициатива и 

изрази мнение, че с една наредба няма как да се реши демографския проблем. 

Предлага да се прецизира Наредбата, тъй като има риск от дискриминация. 

Да се наблегне на помощта на младата майка с всичко необходимо за бебето 

през първата година. Необходима е Наредба, която да обхване в цялост 

проблема и да се избегне елемента на оценяването. 

Д-р Росица Стайкова смята, че трябва да има точкова система. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

Присъстващите гласуваха „за” положително становище. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

 По втора точка от дневния ред: присъстващите на заседанието са 

запознати с предложението на г-н Николай Пъндезов за приемане на 

Правилник за изменение на Правилника за организацията и дейността на 

Общинския съвет, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 

администрация, касаещо процента, чрез който се изчислява заплатата на един 

общински съветник от 45% на 20%.  

Към материала са приложени мотиви от Представителна група 

„Развитие за Пазарджик” с Вх.№395/18.04.2024 г.. 

Конкретни разисквания и предложения нямаше. 

Присъстващите гласуваха „за” отрицателно становище. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Не приема 

направеното предложение. 

По трета точка от дневния ред: присъстващите на заседанието са 

запознати с предложението на г-н Благо Солов, относно приемане на решение 
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за освобождаване на г-н Найден Шопов като председател на Общински съвет 

– Пазарджик. 

Г-н Трендафил Величков предложи да се приеме отрицателно 

становище. 

С 3 гласа – за, 0 – въздържали се, 2 – против, беше прието 

отрицателно становище по материала. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Не приема 

направеното предложение. 

По четвърта точка от дневния ред: г-н Димитър Петков докладва 

предложение с проект за решение относно разположение на паметници в град 

Пазарджик. 

Г-н Трендафил Величков попита къде ще бъде преместен паметникът. 

В обособена зона в района на местност Писковец, отговори г-н 

Димитър Петков  

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По пета точка от дневния ред: г-н Димитър Петков докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Декларация за 

несъгласие с издаването на разрешително за кариери и добив на природни 

материали в землищата на селата Дебращица, Црънча и Паталеница. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По шеста точка от дневния ред: г-жа Татяна Папазова докладва 

предложение с проект за решение относно приемане на Решение по гласувани 

въпроси от проведеното на 07.04.2024 г. Общо събрание на населението в с. 

Паталеница, Община Пазарджик. 

Конкретни предложения към материала не постъпиха. 

Постоянна комисия “Култура” към Общински съвет - Пазарджик, след 

като се запозна с материала, след станалите разисквания и на основание чл. 

50 от ЗМСМА и чл. 46, ал. 1 от ПОДОСНКВОА РЕШИ: Приема направеното 

предложение и дава съгласие да бъде разгледано на сесия на Общински съвет. 

По седма точка от дневния ред: присъстващите на заседанието 

разгледаха Доклади на народните читалища на територията на община 

Пазарджик по показатели за дейности в изпълнение на Годишната програма 

за развитие на читалищната дейност на територията на община Пазарджик за 
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2023 г. и изразходването на предоставената субсидия от държавния бюджет за 

2023 г., за сведение. 

 

 

 

 

 

ХАРИ ХАРАЛАМПИЕВ:  
Председател на ПК  

 

Съставил протокола:  

И. Гайдева 


